
PROTOKÓŁ Nr XVIII/2015 

XVIII sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 29 grudnia 2015 r. 

 

Miejsce posiedzenia - sala nr 1 Ratusza Miasta. 

Czas trwania sesji - godz. 9
00

-11
40

 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło–14 radnych. Nieobecny: Krzysztof Karbowski. 

 

Ad. pkt 1.Otwarcie sesji. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miasta -Waldemar Chochowski.  

Listy obecności radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości 

stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 2.Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta- poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz 

z materiałami na sesję. Wprowadził autopoprawkę do porządku obrad poprzez zdjęcie z porządku 

posiedzenia punktu 5j)projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umieszczenie herbu miasta 

Dęblin dla 13 Świętokrzyskiego Korpusu Polskich Drużyn Strzeleckich – Oddział Dęblin w celu 

wykorzystania herbu, jako oznaczenia drużyny w formie naszywki na rękaw munduru. Projekt uchwały 

wraz z załącznikiem był opiniowany przez komisje, ale radni nie byli zadowoleni z tego projektu. 

Przewodniczący poinformował, że dzwonił do drużynowego, aby poprawić załącznik, lecz 

drużynowy nie był w stanie dostarczyć nowego projektu na dzisiejszą sesję. Uchwała będzie 

procedowana w późniejszym okresie w momencie, kiedy załącznik wpłynie do Biura Rady Miasta. 

Zaproponował zamiast punktu k) zamienić na punkt l), czyli przyjęcie ramowego planu pracy 

stałych komisji Rady Miasta na 2016 rok, a następnie przyjęcie planowego planu pracy Rady 

Miasta na 2016 rok. 

Radny Sławomir Chomżyński – zawnioskował o zdjęcie z porządku obrad punktu 5e) projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości położonej przy ulicy 

Płk. Pilota Jerzego Rogowskiego w Dęblinie. Motywował to faktem, iż do Komisji Gospodarki 

Przestrzennej i Budżetu wpłynął przyjęty przez Komisję wniosek jednego z radnych o zdjęcie tego 

punktu z porządku sesji, ponieważ w projekcie budżetu na 2016 rok znajdują się środki w grupie 

dochodów z racji sprzedaży tych działek, „więc jeśli sprzedaż to nie darowizna”– dodał radny. 

Zaproponował, aby nie odrzucać projektu uchwały, ale przesunąć w czasie do momentu nadania 

ostatecznego kształtu budżetowi miasta na rok 2016. 

Radny Waldemar Chochowski – powiedział, że ten projekt uchwały powinien być procedowany 

przez Radę Miasta, dlatego że jeśli Rada go przyjmie to wtedy Burmistrz będzie musiała z projektu 

budżetu, jako autopoprawkę to wprowadzić i zdjęć tą pozycję z planowanych wpływów. Jest to 

bardzo ważny projekt uchwały i Rada Miasta nie powinna robić „uników” i starać się spychać 

w czasie rozpatrzenie projektu tej uchwały, gdyż jest od miesiąca października procedowana czy to 

w Urzędzie Miasta czy na posiedzeniach komisji. Komisja GPiB już raz zaopiniowała pozytywnie 

darowiznę nieruchomości. Wczoraj na komisjach padł wniosek, aby tego nie procedować, radny 

powiedział, aby Rada Miasta pochyliła się nad tym projektem uchwały i wyraziła swoje 

stanowisko, gdyż jest to doskonała okazja na przypadający w roku 2015 jubileusz 90-lecia szkoły. 

Rada Miasta powinna wyrazić swoją opinię przekazania, bądź nie i nie powinno być to przekładane 

na następny rok. 

Burmistrz Miasta– podzieliła pogląd Przewodniczącego Rady Miasta żeby ta uchwała była na sesji 

procedowana. Na posiedzeniu komisji listopadowej głos w tej sprawie zabierali wnioskodawcy 

prorektor: Załęski oraz kanclerz Bieniek, którzy przybliżyli motywy złożonego wniosku 

o darowiznę na rzecz WSOSP. Będą tworzone dwa dodatkowego wydziały: Wydział Transportu 

Lotniczego oraz Wydział Ratownictwa Medycznego, co powoduje zwiększenie ilości studentów do 
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3000. Ten stan i ten fakt skutkuje rozwinięciem WSOSP, szkoła powinna się rozwijać pod 

względem infrastruktury. Działki te miały być przeznaczone na budowę akademików i internatu dla 

studentów. Jest to dobry moment na to, aby miasto udzieliło takiej pomocy WSOSP, że względu 

na wspomniany przez Przewodniczącego RM jubileusz szkoły zwłaszcza po to, aby zarówno miasto 

jak i WSOSP mogło się rozwijać. Wzrastająca ilość studentów to również rozwój miasta i nowe 

inwestycje, to także nowe miejsca pracy. Taka darowizna, która mogłaby być poczyniona na cel 

publiczny z zastrzeżeniem wykorzystania tych nieruchomości na cele statutowe WSOSP 

z ograniczeniem wykorzystania tych działek na określony czas w akcie notarialnym 

spowodowałaby, że miasto miałoby gwarancję, że działki byłyby wykorzystane na cel publiczny, na 

jakie zostały przeznaczone. Prorektor wspominał o tym, że szkoła złożyła już wnioski na środki 

finansowe na zagospodarowanie między innymi tych trzech działek. Jeżeli nie zostanie podjęta na 

sesji decyzja w sprawie przekazania i odwlecze się w czasie to będzie to negatywnie skutkowało dla 

wniosku WSOSP i może to spowodować nieskuteczne pozyskanie środków zewnętrznych. 

Burmistrz prosiła o rozważenie przez Radę, ponieważ jest to dobry moment na rozpoczęcie 

współpracy z WSOSP i należy pamiętać o tym, że zasada współpracy działa w obie strony. Jeżeli 

działki zostaną przekazane miasto będzie miało otwarte pole do rozmów na tematy inne związane 

z działalnością WSOSP, tak jak otwarcie niektórych obiektów na potrzeby mieszkańców Dęblina 

czy też problem z parkowaniem studentów na terenie miasta i szereg innych spraw, które miasto 

mogłoby wspólnie z uczelnią podjąć. Burmistrz prosiła o utrzymanie tej uchwały w porządku sesji. 

 

Głosowanie: 

 

zdjęcie projektu uchwały 5 e) projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości położonej przy ulicy Płk. Pilota Jerzego Rogowskiego w Dęblinie. 
 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 

„Za” zdjęciem projektu uchwały było 10 głosów, 4 głosy „przeciw”. 

Rada Miasta przyjęła następujący porządek obrad: 

  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski. 

5. Projekty uchwał w sprawach:  

a) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2015 rok; 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 

c) zwrotu darowizny; 

d) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działki nr 13 położonej w Dęblinie, obręb 

geodezyjny 0001 Dęblin; 

e) określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania 

z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem i zarządzającym jest Miasto Dęblin; 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad postępowania Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Dęblinie przy zbywaniu, wynajmowaniu, wydzierżawianiu majątku 

trwałego; 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Dęblinie;  

h) uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie; 

i) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miasta na 2016 rok; 

j) przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta na 2016 rok; 

6. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
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7. Zatwierdzenie protokołu z XVII sesji Rady Miasta. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

 

Ad. pkt 3.Informacja o pracach Przewodniczącego Rady Miasta i Burmistrza Miasta 

w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miasta – Waldemar Chochowski – poinformował o swojej pracy między 

sesjami: 

04.12.2015 - Uczestniczyłem w zabawie mikołajkowej dla dzieci z Osiedla Starówka 

zorganizowanej przez Zarząd w Miejskiej Bibliotece Publicznej. 

04.12.2015 –Odbyła się w Miejskim Domu Kultury wystawa rzemiosła artystycznego połączona 

z kiermaszem, swoje prace wystawiał Specjalny Ośrodek Szkolno Wychowawczy, Warsztaty 

Terapii Zajęciowej i Miejskim Dom Kultury. 

06.12.2015 - Kibicowałem tenisistom stołowym UMKTS LOB Dęblin w czasie meczu rozgrywek 

ligowych. 

09.12.2015 – Odbyła się uroczystość wręczenia sztandaru i otwarcia nowej siedziby KP Policji 

w Rykach przy ul. Dolnej. 

11.12.2015 –Wiceprzewodniczący Andrzej Banaś uczestniczył w Dniu Otwartych Drzwi 

w Warsztatach Terapii Zajęciowej z okazji Międzynarodowego Dnia Osób Niepełnosprawnych. 

11.12.2015 – Wiceprzewodniczący Henryk Wiejak i Andrzej Banaś uczestniczyli w Spotkaniu 

Wigilijnym pracowników SPZOZ w restauracji „Ewex”. 

13.12.2015 - Odbył się koncert charytatywny dla Kajtka zorganizowany przez Miejski Dom 

Kultury i Zespół Szkół Ogólnokształcących na sali gimnastycznej. 

14.12.2015 - Uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym Stowarzyszenia Rodzinny Klub Abstynenta 

„Krokus” w ich siedzibie. 

17.12.2015 -  Uczestniczyłem w spotkaniu Wigilijnym w Miejskim Żłobku. 

18.12.2015 - Uczestniczyłem w Garnizonowym Spotkaniu Wigilijnym w Pałacu Jabłonowskich. 

21.12.2015 - Uczestniczyłem w Jasełkach w wykonaniu uczniów Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących. 

21.12.2015 - Odbył się Konwent Rady Miasta, na którym ustalono porządek dzisiejszej sesji. 

22.12.2015 - Wspólnie z Wiceprzewodniczącym Henrykiem Wiejakiem uczestniczyliśmy 

w Jasełkach w wykonaniu uczniów Zespołu Szkół Nr 3. 

22.12.2015 - Wiceprzewodniczący Przewodniczący Henryk Wiejak uczestniczył w uroczystym 

apelu i spotkaniu opłatkowym w SP nr 2. 

22.12. 2015 - Uczestniczyłem w spotkaniu Wigilijnym w SOSW. 

22.12. 2015 - Uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym Starostwa Powiatowego. 

23.12. 2015 - Wiceprzewodniczący Andrzej Banaś uczestniczył w spotkaniu opłatkowym 

w MZGK. 

28.12. 2015 –Odbyło się wspólne posiedzenie komisji Rady Miasta. 

 

 

Burmistrz Miasta – Beata Siedlecka przedłożyła informację o swojej pracy w okresie 

od 02.12.2015 r. do 28.12.2015 r. między sesjami: 

 

02.12.2015 –Uczestniczyłam w posiedzeniu Gminnej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej 

gdzie były omawiane indywidualne wnioski złożone przez mieszkańców dotyczące zmiany 

zagospodarowania przestrzennego. 

02.12.2015 – Odbyło się spotkanie z członkami Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

w sprawie ewentualnej likwidacji oddziałów przedszkolnych w szkołach działających na terenie 

miasta. 
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03.12.2015 – Uczestniczyłam wspólnie z Prezes Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej 

w otwarciu oczyszczalni ścieków w Rykach. 

03.12.2015 –Brałam udział w mikołajkowym koncercie charytatywnym pt. „Lotnicy Dzieciom” 

w Klubie Uczelnianym. 

04.12.2015 – Odbył się kiermasz świąteczny w Miejskim Domu Kultury gdzie miasto 

reprezentowała Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Anna Wojdyła-Pawlak, gdzie 

również Warsztaty Terapii Zajęciowej prezentowały swoje ozdoby świąteczne. 

07.12.2015 – Odbył się odbiór zadania wodociągu – budowa wodociągu w os. Młynki oraz 

w ul. Akacjowej, ul. Brzozowej i ul. Księżycowej. 

09.12.2015 –Nastąpił odbiór zakończonego zadania – remont drogi w osiedlu 15 P.P. „Wilków”. 

09.12.2015 – Uczestniczyłam w otwarciu Komendy Powiatowej Policji w Rykach gdzie odbyło się 

wręczenie sztandaru. 

10.12.2015 – Odbyło się spotkanie w Urzędzie Miasta Dęblin w sprawie patologii społecznej 

głównie narkomanii rozprzestrzenionej w placówkach oświatowych naszego miasta. 

10.12.2015 – Brałam udział w spotkaniu dotyczącym organizowania światowych Dni Młodzieży 

w Kłoczewie wraz z samorządowcami powiatu ryckiego i powiatu garwolińskiego. 

10.12.2015 – Odbyło się spotkanie z dyrektorem Zakładu Energetycznego w Puławach, gdzie 

omawiane były sprawy dotyczące linii energetycznych na osiedlu Jagiellońskie oraz przy 

ul. Sochackiego. 

11.12.2015 –Uczestniczyłam w dniach Otwartych Drzwi w Warsztatach Terapii Zajęciowej 

w Dęblinie. 

11.12.2015 – Odbyło się spotkanie wigilijne Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej. 

13.12.2015 – Brałam udział w charytatywnym koncercie dla Kajtka w siedzibie Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących. 

14.12.2015 – Uczestniczyłam w spotkaniu Lokalnej Grupy Działania w Rykach w sprawie 

konsultacji społecznych. Tego samego dnia odbyło się spotkanie opłatkowe w Stowarzyszeniu 

„Krokus”. 

16.12.2015 – Odbyło się świąteczne spotkanie w Urzędzie Miasta z dyrektorami placówek 

oświatowych. 

17.12.2015 – Odbyło się spotkanie opłatkowe w Zespole Szkół nr 4 w Dęblinie gdzie miasto 

reprezentowała Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Anna Wojdyła-Pawlak. 

17.12.2015 – Brałam udział w spotkaniu opłatkowym w Miejskim Przedszkolu Nr 4 oraz Żłobku na 

Lotnisku. Tego samego dnia odbył się odbiór zadania – budowa ciągu pieszo-jezdnego 

w ul. Wiatracznej wraz z oświetleniem. 

17.12.2015 – Uczestniczyłam w spotkaniu opłatkowym koła PZW Nr 4 w Miejskim Domu Kultury. 

18.12.2015 –Brałam udział w spotkaniu opłatkowym Centrum Szkolenia Inżynieryjno -Lotniczego 

i Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił Powietrznych a także w spotkaniu wigilijny przed Urzędem 

Miasta. 

21.12.2015 – Uczestniczyłam w Jasełkach przygotowanych przez Szkołę Podstawową Nr 5 

w Zespole Szkół Ogólnokształcących. 

21.12.2015 – Odbyło się kolejne spotkanie LGD w Rykach. Tego samego dnia odbyło się spotkanie 

z Zarządem Osiedla Jagiellońska wraz z mieszkańcami osiedla. 

22.12.2015 – Odbyły się Jasełka i opłatek w Zespole Szkół Nr3 w Specjalnym Ośrodku Szkolno 

Wychowawczym jak również brałam udział w spotkaniu opłatkowym w Starostwie Powiatowym 

w Rykach. 

23.12.2015 –Brałam udział w spotkaniu opłatkowym w Miejskim Zakładzie Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o.o. w Dęblinie. 

28.12.2015 – Odbyło się spotkanie LGD w Rykach gdzie została uchwalona Lokalna Strategia 

Rozwoju LGD. 

W dniach 4,5 i 6 grudnia 2015 r. odbyłam podróż do Włoch celem odnowienia kontaktów, jakie 

łączyły Dęblin z miastem partnerskim Sedriną. Burmistrz i Wiceburmistrz Sedriny wyrazili chęć 

przyjazdu do Dęblina w dniach 14,15 i 16 stycznia 2016 r. Podróż miała na celu odnowienie 
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kontaktów turystyczno- gospodarczych. Po 13 latach mieszkańcy Sedriny, którzy uczestniczyli 

w 2001 i 2004 roku w podróży do Polski z sentymentem tą podróż wspominają. Miasto Dęblin 

miało zaproszenie do Bergamo, gdzie uczestniczyłam w spotkaniu z prezydent Bergamo. Składałam 

wieńce wspólnie z Panią Prezydent Bergamo i Burmistrzem Sedriny pod pomnikiem Francesco 

Nullo w Bergamo. Zawiązały się kontakty głównie pod kątem współpracy gospodarczej, które mam 

nadzieję będą się rozwijały i przekładały na kontakty naszych przedsiębiorców z przedsiębiorcami 

z Włoch. 

 

 

Ad. pkt 4. Zapytania, interpelacje i wnioski. 

 

Radna Krystyna Mikusek – zapytała, dlaczego umowa dotycząca projektowania osiedla 

Jagiellońskie została podpisana dopiero w czerwcu oraz wnioskowała o zabezpieczenie w budżecie 

środków na wyrównanie nawierzchni ulic Modrzewskiego i Zygmunta Starego. 

Radna Regina Rodzik – podziękowała za podłączenie lampy na parkingu przy ul. Rogowskiego 

przy bloku nr 2. Zgłosiła, że przy sklepie „Ada” nadal lampa nie świeci, prosiła o zabezpieczenie 

kwoty bądź podłączenie lampy poprzez połączenie z ulicą Rogowskiego. Zabezpieczyć środki 

w budżecie na 2016 r. na wybudowanie studni chłonnej na skrzyżowaniu ul. Ścibiora z odcinkiem 

łączącym z ul. Rogowskiego. Powiedziała, że WSOSP wybudowała drogę z wysoką nawierzchnią 

i woda spływa na skrzyżowanie. Istnieje niebezpieczeństwo, że przy dużych opadach deszczu, 

woda może przedostać się do piwnic bloków. 

Radny Andrzej Banaś – zapytał, na jakim etapie jest opracowanie dokumentacji oświetlenia 

ul. Balonnej oraz dokumentację modernizacji ul. Wiejskiej w osiedlu Masów. Jak wygląda sprawa 

rozwiązania problemów parkowania samochodów przez studentów WSOSP oraz jest opracowana 

koncepcja rozwiązanie tego problemu? Prosił o informację jak wygląda realizacja uchwały 

dotyczącej powołania Młodzieżowej Rady? Co zostało do tej pory zrealizowane i jak rada 

młodzieżowa funkcjonuje? Zapytał, co się dzieje w związku z odrzuceniem przez Radę Miasta 

uchwały w sprawie stawek za wodę i ścieki oraz jaka wysokość stawek w 2016 r. będzie 

obowiązywała. Podziękował za ogrodzenie placu zabaw przy ul. Podchorążych oraz firmie 

„POLTOR” za wykonanie tego ogrodzenia wysoką, jakość prac i wzorowe wykonanie tego zadania. 

Radny Mariusz Ceglarski – podziękował za naprawę parkingu koło Miejskiego Przedszkola Nr 4 

oraz naprawę lampy przy ul. Kowalskiego. Zgłosił wnioski: 

1.Oczyszczenie górki - łącznik przy ul. Kowalskiego i ul. Rogowskiego. 

2. Zwrócić się do Powiatu o naprawę bariery zabezpieczającą ścieżkę rowerową przy 

ul. Spacerowej. 

3.Założyć drugi klosz oświetleniowy na placu zabaw przy Zespole Szkół Nr 4, z uwagi 

na niszczenie zabawek przez młodzież. 

Radny Henryk Wiejak – zwrócił się o ponowne uprzątnięcie posesji przy ul. Stężyckiej koło bloku 

nr 48,50 i 52. Zapytał również o podniesienie stawek za ścieki i wodę oraz abonament, czy 

Burmistrz nie mogła się wtedy przychylić, gdy była podejmowana uchwała na sesji do stanowiska 

Rady Miasta mając na uwadze w szczególności dobro mieszkańców. 

Zgłosił wnioski: 

1. Podjęcie działań w celu usunięcia budynku znajdującego się przy ul. Bankowej w pobliżu Poczty 

Polskiej. 

2. Podjęcie działań w celu ograniczenia pyłów węgla na składowisku przy ul. 100-lecia Kolei 

Nadwiślańskiej oraz głośnego procesu ładowania węgla na samochody. Jest to bardzo uciążliwe 

w prowadzeniu lekcji dla uczniów w Zespole Szkoły Nr 3. 

3. Ponowne podjęcie działań w celu naprawy chodnika przy ul. Tysiąclecia tuż za przejazdem 

kolejowy „łukowskim” oraz wycięcie krzaków w pasie drogowym od ul. Lipowej do przejazdu 

kolejowego „łukowskiego”. 

Powyższe wnioski dodatkowo zostały złożone w formie pisemnej. 

Radna Krystyna Mikusek – podziękowała za położenie nawierzchni w Stawach. 

Radny Rady Powiatu Ryckiego Włodzimierz Nowak –złożył dwa wnioski: 



 

Protokół Nr XVIII sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 29 grudnia2015 r. 

 

6 

1. Odnośnie możliwości wykorzystania wód geotermalnych na terenie Dęblina. Po konferencji 

energetycznej z poprzedniego roku, która odbyła się w WSOSP taka inicjatywa powstała 

z uwagi na przedstawione tam informacje. 

2. Budowa zapory z elektrownią wodną i zalewem na Wieprzu. 

Nastąpiły pozytywne symptomy, które dają możliwości pozyskania 80 % dotacji. Będzie 

to program ogólnopolski, pilotażowy. W przypadku zapory inwestycja nie wymaga żadnych 

nakładów inwestycyjnych w elektrownię ani w zalew. Wystarczą tylko pieniądze na zmianę 

w planach zagospodarowania przestrzennego i studium. Należy pokonać niekorzystne opinie, które 

były od dyrektora Ochrony Środowiska w Lublinie, ponieważ były sprzeczne z uzyskaną zgodą 

i pozytywną opinią Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie. Geotermia również 

nie wymaga udziału kapitałowego, chyba że miasto zauważy że wydatki ciepłownicze z tytułu 

opalania gazem są na tyle trafne i korzystne, że będzie to skutkowało zmniejszeniem kosztów 

i podpięciem się pod źródło ekologiczne. Szczegóły znajdują się w pismach złożonych do Urzędu 

Miasta w dniach 29.12.2015 r. (stanowią załącznik). 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Michalinów Maciej Jakubik- podziękował za wykonanie 

wodociągów i dojazdu do posesji przy ul. Brzozowej, Księżycowej i Akacjowej. Podziękował 

również firmie „Agbo” za przekazanie materiałów na naprawę podłogi w świetlicy. Panu Żarłok, 

Panu Cyganowi oraz Panu Kozickiemu za pracę przy wymianie podłogi i naprawie łazienki. 

Poinformował, że dowiadywał się w sprawie kosztów związanych z 4 słupami oświetleniowymi 

przy ul. Słonecznej, dodał że nie są to wielkie koszty. Prosił o założenie nawet lamp używanych. 

Oraz wspomniał o 3 słupach na ul. Spokojnej, gdzie jest całkowicie ciemno. Zapytał również, 

co dalej dzieje się z podziałem Dęblina na dzielnice na stronie internetowej? 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Irena Maciej Krygrowski – zgłosił wniosek o wycinkę gałęzi przy 

ul. Warszawskiej, ponieważ gałęzie są już w przewodach elektrycznych może dojść do zwarcia 

i wyłączenia energii. Dotrzeć do właściciela posesji gdzie mieszkał kiedyś św. pamięci radny 

Anyszkiewicz z prośbą o przycięcie gałęzi. 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Masów Artur Marzysz – zasygnalizował przesuwanie się brzegu 

rzeki Wieprz oraz sprawdzanie tej sytuacji. Powiedział, że jeśli będzie zrobiony zalew to zostanie 

zalana część Masowa. Zgłosił zastoinę wodną przy ul. Krasickiego oraz pękający asfalt, poprosił 

o zamontowanie studni chłonnej. 

Przewodnicząca Zarządu Osiedla Starówka Jolanta Szpak – podziękowała za zorganizowaną 

Wigilie przed Urzędem Miasta oraz wyremontowanie ul. Wiatracznej. Prosiła o udostępnienie dla 

działalności Zarządu pomieszczenia w byłej Miejskiej Bibliotece Publicznej. Prosiła o usunięcie 

gruzu przy ul. Żabiej. Zapytała czy istnieje możliwość, aby na miejsce Radnego Karbowskiego 

reprezentowała osoba bardziej aktywa a nie tylko osoba na „papierku”. 

Przewodnicząca Zarządu Osiedla 15.P.P. Wilków” Urszula Czarnecka – podziękowała za pomoc 

w przewożeniu pojemnika na żywność, za położenie asfaltu na starym osiedlu przy 15.P.P. 

„Wilków” oraz za przewiezienie dzieci Szkoły Podstawowej Nr 2 na Jasełka do Zespołu Szkół 

Zawodowych Nr 2. Podziękowała również Prezes MZGK za umożliwienie współpracy z firmą, 

która zorganizowała 18 paczek żywnościowych dla mieszkańców osiedla. Zapytała Radę Miasta 

czy są zbierane podpisy wśród mieszkańców do przeprowadzenia referendum, które mają 

spowodować odejście Burmistrza. 

Radny Waldemar Chochowski – po ostatniej sesji na stronie internetowej Miasta został 

opublikowany „Komentarz Burmistrza do ostatniej sesji RM” iw związku z tym komentarzem 

Przewodniczący poczuł się „dotknięty” niektórymi sformułowaniami. Zostało wydane stosowne 

oświadczenie Przewodniczącego RM i zwrócił się on z wnioskiem do Sekretarza o opublikowanie 

go w na stronie internetowej Miasta. Oświadczenie ukazało się. W związku z tym, że 

w „Komentarzu Burmistrza..” padły także zarzuty do Klubu Radnych „Razem dla Dęblina”, Klub 

przygotował swoje stanowisko, które zostało dostarczone do Sekretarza Miasta, lecz do dnia 

dzisiejszego nie zostało opublikowane na stronie Miasta. Przewodniczący odczytał stanowisko 

Klubu Radnych „Razem dla Dęblina”. Następnie odczytał odpowiedź Burmistrza do 

Przewodniczącego Rady w sprawie odmowy publikacji tego materiału. Radny powiedział, że skoro 

Burmistrz taki komentarz zamieściła tak, więc Klub Radnych ma prawo żądać sprostowania 
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i zamieszczenia swojego stanowiska. Dodał, że chce aby to stanowisko zostało zamieszczone. 

Powiedział, że strona miasta nie jest stroną Burmistrza tylko Miasta Dębin w związku, z czym jeśli 

Burmistrz zamieszcza komentarze także mieszkańcy powinni mieć możliwość publikowania na 

stronie swoich komentarzy. Jeżeli nie ma być umieszczanych na stronie Miasta żadnych 

komentarzy to można uznać że po opublikowaniu stanowisku Kluba, że więcej takich komentarzy 

nie będzie. Jeżeli nie da się możliwości odpowiedzenia stanowiska Klubowi to oznacza, że może 

być tylko publikowane to, co Burmistrz chce, ponieważ Klub ma tak jakby „zatykane” usta. Radny 

powiedział do Pani Czarneckiej, że jeśli na sesji padają takie zarzuty musi Przewodnicząca wziąć za 

nie odpowiedzialność. Skoro Pani nie ma jakichkolwiek dowodów proszę na sesji takich rzeczy nie 

zgłaszać. Pani równie dobrze może zapytać czy Pan Chochowski „kradnie”. Prosił, aby takich 

plotek nie powtarzać. Radny ani Klub Radnych Razem dla Dęblina nigdy podpisów nie zbierał. 

Przewodnicząca Zarządu Osiedla 15.P.P. Wilków” Urszula Czarnecka – powiedziała, że zgłosiła 

zapytanie i prosiła o odpowiedź, więc wystarczyło odpowiedzieć, że to jest nieprawda. To nie jest 

roznoszenie plotek tylko Przewodnicząca chciał przekazać informację mieszkańcom. 

Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Chochowski - powiedział, że Rada Miasta nie jest od tego, 

aby plotki dementować. 

Radny Henryk Wiejak – zaapelował i prosił, aby zamknąć dyskusje na temat oświadczeń 

i komentarzy oraz zdjąć ze strony internetowej miasta tego, co jest na temat władz i Rady Miasta. 

Sprawy należy załatwiać w budynku Urzędu a nie na zewnątrz. 

 

 

Ad. pkt 5a. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej 

Miasta Dęblin na 2015 rok  

 

Skarbnik Miasta –Agata Zaręba przedstawiła projekt z autopoprawką (stanowi załącznik). 

W projekcie uchwały proponuje się wprowadzenie zmian zmniejszających i zwiększających budżet 

na podstawie pisma nr ST5.4750.605.2015.29g z dnia 19 listopada 2015 r. oraz wewnętrznych 

decyzji i potrzeb: 

1. Na podstawie pisma Ministra Finansów nr ST5.4750.605.2015.29g z dnia 19 listopada 2015 

r., zwiększyć budżet po stronie dochodów i wydatków o kwotę 129 286 zł w dziale – Różne 

rozliczenia /dochody/, w rozdziale – Część oświatowa subwencji ogólnej dla j.s.t. do kwoty 

12 686 739 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów związanych  

z wypłatą odpraw dla nauczycieli zwalnianych w trybie art. 20 Karty Nauczyciela, a także 

nauczycieli przechodzących na emeryturę na podstawie art. 88 Karty Nauczyciela oraz  

/wydatki/ w dziale - Oświata i wychowanie, w rozdziale - Pozostała działalność. Jest to 

refundacja już wcześniej zabezpieczonych na ten cel środków w budżetach placówek 

oświatowych. 

2. Na podstawie decyzji Burmistrza Miasta Dęblin, zwiększyć budżet po stronie dochodów 

 i wydatków o kwotę5 000 zł w dziale – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych (…), 

w rozdziale – Wpływy z innych opłat stanowiących dochody j.s.t. (…), wpływy  

z opłat za zezwolenia na sprzedaż alkoholu do kwoty 345 000 zł /dochody/ oraz  

w dziale – Ochrona zdrowia, w rozdziale – Przeciwdziałanie alkoholizmowi /wydatki/,  

ze względu na większe niż planowano wykonanie dochodów  

z tego tytułu. 

3. Na podstawie decyzji Burmistrza Miasta Dęblin Nr GMK.60.2015 z dnia  

25.06.2015 r. i Nr GMK.60.1.2015 z dnia 15.07.2015 r., zwiększyć budżet po stronie dochodów 

i wydatków o kwotę1 370 732 zł w dziale – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, w 

rozdziale – Wpływy i wydatki związane z gromadzeniem środków z opłat  

i kar za korzystanie ze środowiska. Jest to opłata (II rata) za usunięcie 1036 sztuk drzew dla 12 

Terenowego Oddziału Lotniskowego w Warszawie.  

 4. Na podstawie aneksu nr 1/WTZ/D z 14.12.2015 r. do umowy nr 9/1-2015/WTZ/D  

z 8.01.2015 r. zwiększyć budżet po stronie dochodów i wydatków o kwotę 1 500 zł do kwoty 42 
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600 zł w dziale – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, w rozdziale – Rehabilitacja 

zawodowa i społeczna osób niepełnosprawnych, z przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów 

działalności /10%/ Warsztatów Terapii Zajęciowej w Dęblinie. 

5. Z inicjatywy Burmistrza Miasta Dęblin proponuje się dokonanie następujących zmian po  

  stronie dochodów i wydatków budżetowych: 

 

dochody: 

-  dokonać przeniesienia środków po stronie dochodów budżetowych między działami, 

rozdziałami i paragrafami nie powodujące zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta na 

kwotę 81 000 zł; 

 

 zmniejszyć środki po stronie dochodów budżetowych: 

 

 w dziale – Gospodarka mieszkaniowa, wpływy z tytułu użytkowania wieczystego, 

czynszów, dzierżawy, najmu i odsetek o kwotę 185 000 zł z powodu niższych wpływów 

z tytułu tych dochodów niż przewidywano na początku roku, 

 w dziale – Dochody od osób prawnych i fizycznych (…), w rozdziałach - Wpływy  

z podatków (…) od osób prawnych i fizycznych o kwotę 509 989 zł, w tym podatki  

i opłaty od osób prawnych i fizycznych, z powodu niższych wpływów z tytułu tych 

dochodów niż przewidywano na początku roku,  

 

wydatki: 

 zmniejszyć środki po stronie wydatków budżetowych: 

 

 w dziale – Transport i łączność, w rozdziale – Drogi publiczne gminne o kwotę  

140 000 zł, zadania inwestycyjne - Przebudowa i budowa dróg w osiedlu Jagiellońskie  

w Dęblinie z powodu przesunięcia realizacji tego zadania na 2016 rok,  

w wyniku długotrwałych uzgodnień z Dyrekcją Ochrony Środowiska w celu uzyskania 

decyzji środowiskowej niezbędnej do wykonania tego zadania w roku bieżącym, 

 w dziale – Obsługa długu publicznego, w rozdziale – Odsetki od kredytów i pożyczek 

o kwotę 250 000 zł do kwoty 750 000 zł, z powodu niskiego oprocentowania odsetek  

z tytułu obligacji i kredytów w 2015 roku oraz w rozdziale – Rozliczenia z tytułu poręczeń 

i gwarancji o kwotę 50 000 zł, w wyniku zakończenia obowiązywania umowy w sprawie 

poręczenia kredytu dla SPZOZ, 

 

 zwiększyć środki po stronie wydatków budżetowych: 

 

 w dziale – Transport i łączność, w rozdziale – Drogi publiczne powiatowe o kwotę  

5 011 zł, z przeznaczeniem na pomoc finansową dla Powiatu Ryckiego na zadania 

inwestycyjne – Przebudowa dróg powiatowych na terenie gminy Ryki i Miasta Dęblin do 

ogólnej kwoty 335 560 zł; 

 w dziale – Gospodarka mieszkaniowa o kwotę 50 000 zł, z przeznaczeniem na zobowiązania 

związane z gospodarką nieruchomościami oraz koszty zaliczek remontowych, 

eksploatacyjnych i mediów lokali socjalnych miasta za m-c grudzień, 

 w dziale – Różne rozliczenia, w rozdziale – Rezerwy ogólne o kwotę 190 000 zł do kwoty 

223 681 zł; 

 w dziale – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska o kwotę50 000 zł,  

z przeznaczeniem na koszty energii elektrycznej i konserwacji oświetlenia drogowego za m-

c grudzień; 
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- dokonać przeniesienia środków po stronie wydatków budżetowych między działami, 

rozdziałami i paragrafami nie powodujące zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta na 

kwotę 695 190,49 zł; 

 

- dokonać zmian w załączniku Nr 7- Plan dochodów i wydatków wydzielonych rachunków 

dochodów jednostek oświatowych, na podstawie pisma MP4, MP1 i ZSO. 

 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej  

i Budżetu z trzema wnioskami: 

 

1. zmniejszyć o kwotę 30.000 zł Rezerwę Ogólną na dofinansowanie SPZOZ na wyposażenie 

w sprzęt medyczny i zakup materiałów. 

2. zmniejszyć o kwotę 10.000 zł Rezerwę Ogólną i przeznaczyć na promocję Miasta 

z przeznaczeniem dla Muzeum Sił Powietrznych. 

3. pozostawić kwotę 140.000 zł w dziale Transport i Łączność, w rozdziale Drogi Publiczne 

Gminne a Rezerwę Ogólną pozostawić pomniejszoną o powyższe kwoty tj. zwiększyć o kwotę 

10.000zł do kwoty 43.681 zł. 

 

 

Dyskusja: 

 

Skarbnik Miasta – powiedziała, że wnioski są możliwe do zrealizowania w takiej formie.  

 

Pod głosowanie Przewodniczący Rady Miasta poddał: 

1.) Projekt rozstrzygnięcia Pani Burmistrz: 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

„Za” projektem uchwały były 2 głosy, 12 głosów „przeciw”. 

2.) Projekt rozstrzygnięcia z wnioskami Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu: 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

„Za” projektem uchwały było 11 głosów oraz 3 „wstrzymujące się”. 

3.) Głosowanie całego projektu uchwały z trzema wnioskami Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu: 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

„Za” projektem uchwały było 11 głosów oraz 3 „wstrzymujące się”. 

 

 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XVIII/108/2015 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 

budżetowej Miasta Dęblin na 2015 rok. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5b.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej; 

 

Skarbnik Miasta – Agata Zaręba - przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik). 

W wyniku dokonanych zmian w uchwale budżetowej na 2015 rok, dostosowano prognozę kwoty 

długu w uchwale w sprawie wieloletniej prognozy finansowej do aktualnego budżetu. 
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Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej  

i Budżetu z trzema wnioskami.  

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania: 

 

Pod głosowanie Przewodniczący Rady Miasta poddał: 

1.) Projekt rozstrzygnięcia Burmistrz: 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 

„Za” projektem uchwały były 2 głosy, 11 głosów „przeciw” oraz 1 „wstrzymujący się”. 

 

2.) Projekt rozstrzygnięcia z wnioskami Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu: 

 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 

„Za” projektem uchwały było 11 głosów oraz 3 „wstrzymujące się”. 

 

3.) Głosowanie całego projektu uchwały z trzema wnioskami Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu: 

 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 

„Za” projektem uchwały było 11 głosów oraz 3 „wstrzymujące się”. 

 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XVIII/109/2015 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5c.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwrotu darowizny. 

 

p.o. Naczelnika Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym – Waldemar Strigl – 

przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik).W dniu 19 października 2015 roku do Burmistrza 

Miasta Dęblin wpłynął wniosek Agencji Mienia Wojskowego, jako następcy prawnego Skarbu 

Państwa – Wojskowej Agencji Mieszkaniowej o odwołanie darowizny nieruchomości 

zabudowanych budynkami wielomieszkaniowymi Nr 9, Nr 10 i Nr 11 w osiedlu Stawy. 

Zabudowane budynkami działki nr 1/32, 1/34 i nr 1/36 w osiedlu Stawy, gmina Miasto Dęblin 

nabyła na podstawie umowy darowizny Rep. A Nr 803/2002 z dnia 29 marca 2002 roku od Skarbu 

Państwa reprezentowanego przez Wojskową Agencje Mieszkaniową w Lublinie z przeznaczeniem 

na zaspokojenie potrzeb mieszkaniowych. Przejęte budynki wymagały wykonania remontów 

kapitalnych, gdyż ich stan techniczny nie spełniał warunków do zamieszkania. Miasto Dęblin nie 

posiadało i nie posiada w swoim budżecie tak znaczących kwot na wykonanie kapitalnych 

remontów w/w budynków. Wielokrotne oferty zakupu składane przez inwestorów nie mogły być 

zrealizowane, gdyż gmina Miasto Dęblin zobowiązana była do realizacji warunków wynikających 

z aktu notarialnego Rep. A Nr 803/2002 tj. wyremontowania budynków wielomieszkaniowych 

we własnym zakresie i przekazania ich do użytkowania przez mieszkańców Dęblina. Dlatego 

zachodzi potrzeba przyjęcia w/w uchwały. 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej  

i Budżetu.  

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Komunalnej. 

 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

„Za” projektem uchwały było 14 głosów – jednogłośnie. 
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Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XVIII/110/2015 w sprawie wyrażenia woli na dokonanie 

darowizny. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. pkt 5d. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działki nr 

13 położonej w Dęblinie, obręb geodezyjny 0001 Dęblin 

 

p.o. Naczelnika Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym – Waldemar Strigl – 

przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik).Wykonując uchwałę Nr XVII/101/2015 Rady 

Miasta Dęblin z dnia 27 listopada 2015 roku w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działek 

położonych w Dęblinie obręb geodezyjny 0001 Dęblin, Burmistrz Miasta Dęblin przystąpiła do 

wykupu działek wskazanych w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Dęblin. Działka nr 13 położona jest w strefie sanitarnej od projektowanego 

cmentarza komunalnego i nie jest objęta w/w uchwałą. Rozpatrując wniosek Pani Apolonii 

Chmielewskiej lat 89 o nabycie przez Miasto Dęblin działki nr 3729 pod cmentarz komunalny, 

zasadne jest dodatkowo nabyć działkę nr 13 o pow. 0,1023ha, gdyż na Akcie Własności Ziemi 

PBG-on-4511/6347/75 wykazane są tylko działki nr 3729 i nr 13, których właścicielem jest Pani 

Apolonia Chmielewska. W/w działki nie mają założonej Księgi Wieczystej. 

Zatem stosując art. 13 ust. 1 i art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o gospodarce 

nieruchomościami (tekst jednolity Dz. U. z 2015r. Nr 1774 ze zmianami), mając na uwadze 

wniosek Pani Apolonii Chmielewskiej niniejszy projekt jest zasadny.   

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej  

i Budżetu.  

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

„Za” projektem uchwały było 14 głosów - jednogłośnie. 

 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XVIII/111/2015 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

działki nr 13 położonej w Dęblinie, obręb geodezyjny 0001 Dęblin . Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

Ad. pkt 5e. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem i zarządzającym jest Miasto Dęblin. 

 

Sekretarz Miasta – Michał Dziubka – przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik). 

Uzupełnienie wykazu przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Miasto Dęblin w związku z Porozumieniem Nr 4/15 w sprawie powierzenia prowadzenia zadania 

publicznego zarządzania przystankami komunikacyjnymi, zlokalizowanymi w ciągu dróg 

wojewódzkich Nr 801 i 831 w granicach administracyjnych miasta Dęblin, Miastu Dęblin. W dniu  

8 grudnia 2015r. nastąpiło protokolarne przekazanie w/w przystanków. 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Samorządu i Porządku 

Publicznego. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Komunalnej. 
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Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

„Za” projektem uchwały było 14 głosów - jednogłośnie. 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XVIII/112/2015 w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem i zarządzającym jest Miasto Dęblin. Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Ad. pkt 5f. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zasad 

postępowania Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie przy 

zbywaniu, wynajmowaniu, wydzierżawianiu majątku trwałego 

 

Sekretarz Miasta – Michał Dziubka przedstawił projekt uchwały(stanowi załącznik). 

Określone w Uchwale Nr XLVII/298/2009 Rady Miasta Dęblin z dnia 30 czerwca 2009 r. zapisy 

ustalające zasady gospodarowania aktywami trwałymi SPZOZ w Dęblinie stawiają wymóg 

uzyskania każdorazowo zgody Rady Miasta Dęblin na zbycie majątku zakładu, bez ustalania 

żadnego progu wartości. Prowadzi to do sytuacji, gdzie do zbycia najdrobniejszych aktywów 

(za tzw. symboliczną „złotówkę”) wymagana jest uchwała Rady, co komplikuje i wydłuża proces 

zbywania niepotrzebnych na cele statutowe zakładu części majątku. W celu usprawnienia całego 

procesu, na wniosek dyrektora SPZOZ, proponuje się wprowadzenie zmian do uchwały. Środki 

finansowe uzyskane ze sprzedaży aktywów trwałych SPZOZ zwiększą dochód zakładu. W związku 

z powyższym podjęcie przedmiotowej uchwały jest zasadne. 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia i Problematyki Socjalnej. 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

„Za” projektem uchwały było 14 głosów - jednogłośnie. 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XVIII/113/2015 zmieniająca uchwałę w sprawie zasad 

postępowania Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie przy 

zbywaniu, wynajmowaniu, wydzierżawianiu majątku trwałego. Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. pkt 5g. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. 

 

Sekretarz Miasta – Michał Dziubka – przedstawił projekt uchwały (stanowi 

załącznik).Przedkładany projekt zmian w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Dęblinie wynika z wniosku dyrektora zakładu z dnia 16.11.2015 r. W uzasadnieniu 

dyrektor podnosi, iż proponowane zmiany wynikają z bieżących potrzeb funkcjonowania placówki 

oraz wymogów związanych z kontraktowaniem świadczeń zdrowotnych. Dotyczą dostosowania 

treści Statutu do stanu faktycznego i mają charakter porządkowy. Zmiany polegają na rozszerzeniu 

działalność polegającej na uruchomieniu Poradni pielęgniarskiej opieki długoterminowej domowej, 

a także wykreśleniu niefunkcjonujących komórek organizacyjnych, bez przekształcenia, likwidacji 

ani też ograniczenia działalności. Na posiedzeniu w dniu 7 grudnia 2015 Rada Społeczna SPZOZ 

w Dęblinie pozytywnie zaopiniowała proponowane zmiany w statucie Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. Zgodnie z procedurą określoną w ustawie o działalności 

leczniczej, a także w statucie, zmiana statutu wymaga podjęcia uchwały przez podmiot tworzący. 

W związku z powyższym podjęcie przedmiotowej uchwały jest zasadne. 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia i problematyki Socjalnej. 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów - jednogłośnie. 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XVIII/114/2015 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie 

nadania Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5h. Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Dęblinie 

 

Przewodniczący Rady Miasta – Waldemar Chochowski przedstawił projekt uchwały (stanowi 

załącznik). W związku z podjętą uchwałą Nr XI/67/2015 Rady Miasta Dęblin z dnia 26 czerwca 

2015 r. w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie Wydział Prawny, 

Nadzoru i Kontroli Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego w Lublinie pismem z dnia 28.08.2015 r. 

wniósł swoje uwagi: Uwzględniając powyższe uwagi został zmieniony § 7 uchwały poprzez 

dodanie zapisu w pkt 2 „Zastępcę Kierownika oraz pozostałych pracowników zatrudnia i zwalnia 

Kierownik”, zmianę w związku z tym numeracji pozostałych punktów oraz wykreślenie 

dotychczasowego zapisu z §12.Zmiany te są konieczne, aby dostosować uchwałę do wymogów 

obowiązujących przepisów. 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia i Problematyki Socjalnej. 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów oraz 1 głos 

„wstrzymujący się”. 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XVIII/115/2015 w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5i. Rozpatrzenie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady 

Miasta na 2016 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miasta – Waldemar Chochowski przedstawił projekt uchwały (stanowi 

załącznik). Komisje Rady Miasta przedstawiły swoje plany pracy na 2016 rok stanowiące 

załączniki do uchwały, są to niezbędne dokumenty do właściwej ich pracy. 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Rewizyjną. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Komunalnej. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Samorządu i Porządku 

Publicznego. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty, Kultury i Kultury 

Fizycznej. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia i Problematyki Socjalnej. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów - jednogłośnie. 

 

 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XVIII/116/2015 w sprawie przyjęcia planów pracy stałych 

komisji Rady Miasta na 2016 rok. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt 5j. Rozpatrzenie uchwały sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta na 

2016 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miasta – Waldemar Chochowski przedstawił projekt uchwały (stanowi 

załącznik). Rada Miasta przedstawiła ramowy plan pracy na 2016 rok stanowiący załącznik do 

uchwały, jest to niezbędny dokument do właściwej jej pracy. 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Rewizyjną. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Komunalnej. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Samorządu i Porządku 

Publicznego.  

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty, Kultury i Kultury 

Fizycznej.  

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia i Problematyki Socjalnej.  

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów - jednogłośnie. 

 

 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XVIII/117/2015 w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy 

Rady Miasta na 2016 rok. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. pkt 6. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

 

 

Burmistrz Miasta – Beata Siedlecka udzieliła odpowiedzi na zapytania i wnioski: 

 

 dla Radnej Krystyny Mikusek – dlaczego umowa projektowania dróg osiedla Jagiellońskie 

została podpisana w czerwcu - Burmistrz przedstawiła całą procedurę ogłoszenia przetargu 

dotyczącego projektowania osiedla Jagiellońskie oraz realizację tego zadania. Dodała, 

że Miasto było również w trakcie kończonego zadania wielofunkcyjnego boiska przy 

Zespole Szkół Nr 3 i organizowane były przetargi na inne zadania. Umowa została 

podpisana po wyłonieniu kandydatury projektanta 12 czerwca 2015 r. Pod koniec 

października projektant zgłosił, iż nie zakończy projektu z racji niewydanej decyzji 

środowiskowej. W związku z powyższym termin został przedłużony do lutego 2016 r. 

Został sporządzony aneks i była propozycja przeniesienia środków 140.000 zł na 2016 r., 

ponieważ płatność za projekt nastąpi w roku przyszłym. Wyrównanie nawierzchni 

ul. Modrzewskiego, ul. Zygmunta Starego - Radna zgłaszała wniosek do budżetu, jak 

również Pan Przewodniczący Zarządu Osiedla. Przy projektowaniu budżetu z bieżącego 

utrzymania dróg wniosek będzie uwzględniony. Na zebraniu z mieszkańcami osiedla 

Jagiellońskie rozważane były te tematy i w tym roku nie będzie miasto stać ponieważ 

wszystkie środki zostały wydatkowane. 

 dla Reginy Rodzik – odpowiedział p.o. Naczelnika GMK Waldemar Strigl – w sprawie 

lampy koło sklepu „Ada” – jeżeli będzie można środki zostaną zabezpieczone z remontów 

bieżących zostanie położony nowy przewód po tej samej trasie, a jeżeli nie będzie takiej 

możliwości trzeba będzie to zadanie traktować jako zadanie inwestycyjne. Odwodnienie 

skrzyżowania ul. Ścibiora z ul. Rogowskiego poprzez montaż studni chłonnej – środki 

zostaną zabezpieczone z budżetu miasta na 2016 rok, przewidziane na bieżące remonty 

i utrzymanie dróg gminnych. 
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 Dla Radnego Andrzeja Banasia – dokumentacja ul. Balonna i modernizacja ul. Wiejskiej – 

zadania zostały zakończone i rozliczone. Parkowanie studentów na terenie miasta – otwartą 

drogą było przekazanie między innymi działek WSOSP dla rozwiązania tego problemu. 

Po dzisiejszej sesji będzie mniej otwarte pole do wspólnych rozmów. Miasto będzie musiało 

rozważyć w przyszłym roku wprowadzenie płatnych parkingów dla mieszkańców. Miasto 

w tej chwili jest na etapie rozmów z RZI odnośnie przejęcia gruntów pod pas drogowy przy 

ul. Wąskiej połączenie go z ul. Kocką tam być może będą projektowane kolejne parkingi. 

Młodzieżowa Rada Miasta – została powołana i odbyły się wybory. W styczniu zostanie 

zwołana I sesja i przyjęcie projektu pracy Młodzieżowej Rady Miasta. Wysokość taryf 

za wodę – MZGK Sp. z o.o. występuje do miasta na 70 dni, przed planowanym wejściem 

w życie nowych stawek taryf z propozycjami stawek. Rada Miasta w terminie 45 dni 

od złożenia wniosku, który weryfikuje Burmistrz. RM może podjąć dwie uchwały. Może 

przyjąć taryfy nie podejmując uchwały o taryfach oraz może przyjąć, jeżeli jest przekonana, 

że taryfy są za wysokie lub są skonstruowane nie zgodnie z przepisami prawa uchwałę 

o odmowie zatwierdzenia taryf. Rada Miasta nie przyjęła uchwały o odmowie zatwierdzenia 

taryf uznając, że nie było niezgodności z przepisami prawa przy ich obliczaniu. Nie podjęła 

uchwały w sprawie wysokości taryf zaproponowanych przez MZGK Sp. z o.o. Zgodnie 

z obowiązującymi przepisami prawa nie podjęcie takiej uchwały skutkuje tym, iż taryfy 

te wchodzą w życie po upływie 70 dni od daty złożenia wniosku o zatwierdzenie nowych 

taryf. Stąd publikacja na stronie internetowej wejścia w życie taryf od 1 stycznia 

2016r.Taryfa za wodę została podniesiona o 0,08 zł, tyle ile została przedwyborczo 

obniżona przez poprzedniego Prezesa w listopadzie poprzedniego roku. Jednym 

z elementów podwyższenia stawek był wzrost podatków od nieruchomości. 

 Dla Radnego Mariusza Ceglarskiego – złożył wnioski i zapytania na piśmie i zażyczył sobie 

odpowiedzi na piśmie. 

 Dla Radnego Henryka Wiejaka– uporządkowanie terenu przy ul. Wiślanej – do Pana Bryzka 

miasto zwracało się z nakazem o uprzątnięcie terenu. Miasto będzie próbować zgodnie 

z obowiązującymi przepisami, ale nie ma możliwości przymuszenia właściciela, ponieważ 

jest to prywatny teren. Stawki za wodę i ścieki – odpowiedziała Burmistrz już wcześniej 

Radnemu Andrzejowi Banasiowi. Radny Henryk Wiejak poprosił o odpowiedź na piśmie 

dalszych wniosków.  

 Dla Przewodniczącego Zarządu Osiedla Macieja Jakubika – odpowiadał p.o. Naczelnika 

GMK Waldemar Strigl – oświetlenie ul. Słoneczna, ul. Spokojna i Cicha – nie koszty 

są barierą tylko to, że słupy nie stanowią własności miasta. Miasto sprawdzi, jakie 

są możliwości techniczne i formalne. Należy ustalić z PGE Dystrybucja zamontowanie 

opraw oraz sposób rozliczania na ich infrastrukturze. 

 Dla Przewodniczącego Zarządu Osiedla Macieja Krygrowskiego –przycięcie gałęzi drzew 

przy ul. Warszawskiej od strony Irenki do wiaduktu –Miasto wystąpi do Zakładu 

Energetycznego, ponieważ gałęzie znajdują się w przewodach linii napowietrznej i należy 

to do usunięcia przez zakład. Usunięcie gałęzi w okolicach posesji zmarłego radnego 

Anyszkiewicza – po nowym roku zostanie ustalone. 

 Dla Przewodniczącego Zarządu Osiedla Artura Marzysza – zastoina wodna 

na ul. Krasickiego –Miasto zwróci się do Powiatu o likwidację zastoiny. Burmistrz 

podziękowała Panu Przewodniczącemu Zarządu Osiedla za wyremontowanie we własnym 

zakresie dwóch tablic informacyjnych. 

 Dla Przewodniczącej Zarządu Osiedla Jolanty Szpak – udostępnienie pomieszczenia dla 

zarządu osiedla – Burmistrz powiedziała, że nie będzie możliwe, ponieważ nie ma małego 

pomieszczenia w Miejskiej Bibliotece Publicznej tylko dużo sala operacyjna na dole 

i na górze. Burmistrz będzie szukać innych rozwiązań dla zarządu. Gruz na ul. Żabiej – 

zostanie usunięty i jeśli, będzie nadawał się zostanie wykorzystany. W kwestii radnego 

Krzysztofa Karbowskiego – jest to odwieczny problem wielu rad, gdzie nie wszyscy radni 

aktywnie uczestniczą w sesji bądź komisjach. Mieszkańcy wybrali radnego, a mandat traci 
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się w niektórych okolicznościach przewidzianych w kodeksie wyborczym. W sytuacjach 

drastycznych może stracić mandat bądź przy rezygnacji z pełnienia mandatu. Nie ma 

możliwości zastosowania form zastępczych. Nie ma możliwości przyprowadzania na „siłę” 

radnego na obrady sesji jak również możliwości wygaszenia mu w inny sposób mandatu. 

Społeczeństwo daje mandat bądź go odbiera. 

 dla Radnego Waldemara Chochowskiego – Dlaczego stanowisko Klubu „Razem dla 

Dęblina” nie zostało umieszczone na stronie internetowej? –Na stronie internetowej został 

zamieszony komentarz Burmistrza i oświadczenie, które przedłożył Przewodniczący Rady 

Miasta. Burmistrz uznała, że na tych oświadczeniach poprzestaniemy, ponieważ strona 

internetowa miasta tak jak powoływał się Przewodniczący Rady Miasta z treści 

oświadczenia służy do informacji a nie do składania indywidualnych oświadczeń. Jednakże 

później wpłynęło kolejne oświadczenie przewodniczącego Klubu „Razem dla Dęblina”, 

które zostało państwu na sesji odczytane. Oświadczenie było skierowane do Sekretarza 

Miasta. Burmistrz stwierdziła, że Sekretarz nie decyduje, co ma być zamieszczone 

na stronie internetowej. Sekretarz w tym czasie przebywał na zwolnieniu lekarskim. 

Po 7 dniach przekazał Burmistrzowi oświadczenie. Została pojęta decyzja 

o niepublikowaniu oświadczenia, ponieważ nie było tam podpisów pozostałych członków 

Klubu. Trudno było jednoznacznie stwierdzić czy członkowie klubu podpisują się razem 

z przewodniczącym czy to jest tylko stanowisko Przewodniczącego Klubu „Razem dla 

Dęblina”. Oświadczenie na następy dzień zostało opublikowane na stronie e-dęblin.pl gdzie 

stanowiło „smakowity kąsek” dla internautów. Jeżeli takie oświadczenia mają być 

publikowane to są inne portale służące do tego, z czego Pan Przewodniczący Klubu „Razem 

dla Dęblina” skorzystał. Większość informacji z oświadczenia mija się z prawdą. 

Informacja, że Klub Razem dla Dęblina zapobiegł podnoszeniu taryf. Absolutnie nie 

zapobiegł, bo gdyby miała Rada zapobiec podwyższeniu taryf za wodę i ścieki to przyjęłaby 

uchwałę w sprawie odmowy zatwierdzenia taryf. Nie zapobiegła likwidacji SPZOZ, 

ponieważ tu chodziło o połączenie SPZOZ z 6 Szpitalem a nie likwidację po to, aby 

wzmocnić pozycję zakładów leczniczych w rozmowach z NFZ i zapobiec być może 

konieczności w przyszłości prywatyzacji zakładów. Rada nie podniosła stawek podatku od 

nieruchomości, ale nie oznacza to że to działanie jest pozytywne. Drobne podniesienie 

stawek na trzech pozycjach znacznie poprawiłoby kondycję budżetu. Tym bardziej, 

że stawki nie były podnoszone od 2, 3 lat w poprzedniej kadencji. Klub Radnych nie 

zapobiegł temu, aby co roku wydawać 350 000 zł. na Centrum Kultury i Sportu, czy tu 

jakieś nieporozumienie nastąpiło czy też Radni nie rozumieli własnej intencji. Została 

wybrana inna droga żeby nie tworzyć MOSiR, który kosztowałby miasto 350 000 zł. tylko 

uznane było na komisjach, że zostanie utworzone Centrum Kultury i Sportu rozszerzając 

działalność MDK. Nie skutkowałoby to koniecznością wydatkowania dużych środków, 

a zabezpieczałoby zadania własne gminy w zakresie rozwoju sportu. Siedzibą miał być 

MDK dopóki nie powstałby pawilon sportowy. Przykro, że Przewodniczący Klubu „Razem 

dla Dęblina” mówi o nieudolności Burmistrza i że nie może wydatkować środków, podczas 

kiedy prawie 100% środków w budżecie zostało wydatkowane na zadanie inwestycyjne 

przygotowane przez poprzedniego Burmistrza. Rozszerzone, co najmniej o 5 zadań WOD-

KAN. Jedynie nie zostało zrealizowane zadanie za 140 000 zł., ponieważ projektant nie 

mógł tego zadania zakończyć w tym roku, to środki zabezpiecza się na realizację zadania 

w przyszłym roku budżetowym. Środki zostały przesunięte na wykup gruntu, na te 

pieniądze mieszkańcy czekają już od 5 lat. Burmistrz stwierdziła, że wspólnie z Radą chce 

dochodzić do osiągnięć. Pracujemy dla dobra społeczeństwa i każdy dostał ten mandat od 

społeczeństwa. Oświadczenia i komentarz ze strony internetowej Miasta zostały już 

usunięte. 

 Radny Henryk Wiejak –podziękował za usunięcie oświadczeń ze strony. 

 Dla Przewodniczącego Zarządu Osiedla Macieja Jakubika  - odpowiadał p.o. Naczelnika 

Wydziału Rozwoju Miasta i Inwestycji Krzysztof Kuropatwa – dzielnice na stronie 

internetowej miasta –w 2012 r. 27 września Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie nazwy 
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i określenia granic osiedli ta uchwała jest bez załącznika graficznego. Jest przygotowany 

wstępny projekt ale należy poczekać, ponieważ nie jest tak łatwo jednoosobowo ustalić 

granice. Na komisjach projekt zostanie przedstawiony do konsultacji i zostaną do tego 

dołożone granice obwodów głosowania. 

 Przewodniczący Zarządu Osiedla Artur Marzysz – powiedział żeby zwrócić się o większe 

monitorowanie rzek. 

 Radny Waldemar Chochowski – jeżeli obowiązują jakieś zasady, że każdy może się 

wypowiedzieć to powinno być do końca to spełnione. Powinno być zamieszczone 

stanowisko Klubu Radnych „Razem dla Dęblina”. Pisma podpisuje i reprezentuje Klub 

Przewodniczący Klubu i należy przyjmować, że jest to stanowisko wszystkich członków 

Klubu. Jak Pan Sekretarz był na zwolnieniu 7 dni to tak jakby Urząd nie pracował. Ktoś 

przecież zastępuje Sekretarza i powinien opublikować ten komentarz. Jeszcze raz Radny 

powiedział, że jest to strona Miasta Dęblin. Jeżeli nie ma regulaminu korzystania z tej strony 

to należy go stworzyć, aby każdy miał możliwość, jakie informację mogą być tam 

zamieszczane. Radny nie wycofał swojego wniosku zażądał, aby stanowisko Klubu zostało 

zamieszczone. Potem można uznać sprawę, jako zakończoną i komentarzy nie publikować. 

Po to sesja jest nagrywana żeby mieszkańcy sami ocenili i skomentowali między sobą to, 

co zobaczą. 

 Burmistrz Miasta –Przewodniczący zaprzeczył stanowisku, które reprezentuje członek 

Klubu „Razem dla Dęblina”, który prosił o usunięcie wszystkich oświadczeń. W związku 

z tym Burmistrz uważa temat za zamknięty. Albo Panowie się dogadają, bo widać że już jest 

różnica w stanowiskach członków Klubu „Razem dla Dęblina”. Sprawę uważamy, jako 

zamkniętą. Strona Urzędu jest dla informacji merytorycznych obiektywnych dotyczących 

prac Urzędu Miasta. 

 Radny Waldemar Chochowski – jeszcze raz powtórzył, że stanowisko podpisuje 

Przewodniczący Klubu i to radny zgłosił wniosek zrobił to bardzo słusznie. Jeśli zostanie 

opublikowane stanowisko Klubu i będzie określoną ilość czasu tyle ile komentarz 

i oświadczenie Przewodniczącego jak najbardziej później może zostać zdjęte. 

 

Ad. pkt 7. Zatwierdzenie protokołu z XVII sesji RM 

 

Przewodniczący RM poinformował, że nie wpłynęły uwagi ani wnioski do protokołu z XVII sesji 

Rady Miasta, więc przystąpiono do jego zatwierdzenia. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.: „Za” przyjęciem protokołu było 13 głosów. 

Przystąpiono do Reasumpcji głosowania. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych.: „Za” przyjęciem protokołu było 12 głosów oraz 1 głos 

„wstrzymując się”. Jeden z Radnych nie był obecny na sali obrad. 

 

Rada Miasta przyjęła protokół z XVII sesji Rady Miasta. 

 

Ad. pkt 8. Zamknięcie XVIII sesji RM 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta – Waldemar 

Chochowski zamknął XVIII sesję. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała: 

 

Magdalena Krasuska 


